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Pan Marek Wojtkowski

Prezydent Miasta Wtoclawek

lnterpelacja

Zwracam siq z pro5bq do Pana Prezydenta Miasta w sprawie uchwalenia
Programu,,Dofi nansowanie do leczenia nieptodno(ci metodq zaplodnienia
pozaustrojowego in vitro dla mieszkar{c6w Wtoclawka".

Wdroienie w/w programu przyczynifoby siq do obniienia odsetek bezdzietnych
par w populacji zamieszkujqcej nasze miasto, zapewnienia wy2szego standardu
leczenia pacjentom, zwiqkszenia skuteczno5ci leczenia oraz obniienia koszt6w
ponoszonych przez pacjent6w.

Proszq o zainicjowanie dzialari dotyczqcych opracowania w/w programu.
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